

Notulen Algemene Leden Vergadering

Datum: 29 juni 2023

Locatie: Natuurkamer, President Allendelaan 4, 1064 GW Amsterdam

Aanwezig:

Anne

Jan

Jeroen

Jorine

Nico

Peter

Opening met kort rondje voorstellen, nieuwtjes en agendavaststelling

Jan vraagt alle aanwezigen een nieuwtje te delen.

Jeroen: Alle actiemomenten die wij hebben met hulp van mensen van Pantar zijn gestopt, en er is meer uitstroom van personeel. Dat is goed nieuws voor hun, want die mensen worden nu begeleid naar een vaste baan, alleen is er geen instroom. Dat zet ons op scherp, want wij moeten ervoor zorgen dat er weer extra mensen komen en dat de mensen die we hebben heringedeeld en ingezet blijven worden.

Nico: Er is een nieuwe prikgroep bij Dijkgraafplein. Met zijn vieren, waaronder conciërge Arno. Henno Smits, met wie ik ook samenwerk voor het Kikkerplein, gaat gebruikmaken van NL Cares. Op de website staat een goed verhaal en daar komen steeds meer expats op af (Tata Consultancy en ICT-bedrijven uit Zuidoost en Sloten). Op het Kikkerplein is Evelien heel erg actief, ze heeft een opdracht vanuit de gemeente om daar allerlei zaken op te pakken. Ze betreft de buurtmoeders er ook bij en probeert meer sociale cohesie te maken.

Jan: Mijn nieuwtje is dat wij daar vanmorgen mee begonnen zijn; we hebben 21 september een eerste NL Cares-schoonmaakactie. Benieuwd wat daar op af komt.

Anne: Ik werd benaderd door Michael, die een prikactie in't Sloterpark met zijn medestudenten gaat organiseren. Hij had de gemeente voor ondersteuning benaderd, maar die verwees hem naar VuilnisOproer. Zodoende kwam hij bij mij uit en wij helpen hen aan prikkers en materialen.

Ik werd ook gebeld door een ingenieur ([Remco Pikaar](#)) die werkt aan een opvangsysteem/net waarbij afval, die door de stroming wordt meegenomen op een bepaald punt kan worden verzameld. Denk aan dat project van Boyan Slat van The Ocean Cleanup, maar dan in het klein. Hij zoekt naar argumenten om dat voor de Sloterplas op te zetten. Ik heb hem daarin op weg geholpen en met de juiste mensen in contact gebracht.

Jan: Ik heb een prototype gemaakt van een doneerring om te bevestigen aan de Puccinibak. Ik laat even zien hoe je 'm kunt bevestigen. Grote voordeel van dit systeem is dat de plakkerigheid beneden zit in tegenstelling tot de doneerring, waarbij alles onder komt te zitten. Dit prototype kost 1,60 euro om te maken, belettering kost 2,50 euro. Er kunnen er twee aan een Puccinibak. Een campagne eromheen is wel belangrijk, zodat het aan bekendheid wint. We gaan het gewoon eens uitproberen met dit prototype en kijken wat het oplevert.

Jeroen is enthousiast en oppert het budget van de gebiedsmakelaars hieraan te laten besteden. Alle vuilnisbakken worden steeds leeggehaald voor statiegeld, dus dit middel kan goed helpen.

Jan: Ik wil het graag uitrollen, om te beginnen op het Slotterstrand, en dan door naar Plein 40/45.

Peter: Het valt mij thuis altijd op hoeveel volume die blikjes innemen. Ik zou het prototype misschien wel twee keer zo groot maken.

Jorine: De plekken waar de doneerringen worden geplaatst, zijn heel belangrijk. In mijn hofje zal het niet veel opleveren, want daar worden blikjes al netjes gescheiden en ingeleverd. Hier worden geen vuilnisbakken opengetrokken. Ze moeten juist op plekken komen waar mensen niet veel geven om het statiegeld van hun blikje. Plekken met veel toeristen bijvoorbeeld, en speeltuinen.

Jan: We mogen deze hoogstwaarschijnlijk niet plaatsen, maar we gaan het gewoon doen. De ellende die nu plaatsvindt, is nog groter. Misschien is het alleen een overgangperiode, en gaan mensen over op iets anders dan blikjes.

Nico: Ik kreeg van Kenan Tas – onze nieuwe gebiedsmakelaar – door dat er nu voor de ondernemers gebiedsmakelaars zijn aangesteld. Dat was voor mij nieuw, is een heel goede ontwikkeling.

Jan: Die moeten we wel binnenboord bij het VO proberen te halen, want een van mijn actiepunten is om meer met ondernemers te gaan doen.

Jeroen biedt aan om de uitnodiging voor de volgende vergadering naar deze gebiedsmakelaars door te sturen zodat ze aanwezig kunnen zijn.

Peter: Mijn nieuwtje is dat ik onlangs een bijeenkomst had met de mensen van Stadswerken en Afval en Grondstoffen, samen met Zinzi. Dit was om de wasstraat rond de buikpijnlijsten voor te bereiden. We hadden afgesproken drie locaties in te brengen en gewoon te kijken hoe het werkt. Wouter en Jordy zijn nu locaties aan het selecteren. Dat is veel werk. Ik besprak dit vanmiddag met Nadia en over anderhalve week is een pilotbijeenkomst. Aan de hand van twee pilots kunnen we dan een raming maken van hoeveel werk het precies is en wat er zoal nodig is.

Jan: Zijn er bij het selecteren van die hotspots ook BBV-ers aangehaakt? Of is dat nog een idee?

Peter: Dat weet ik niet, moet ik checken. En er mag wel een ander woord voor buikpijnlijst worden bedacht, want het klinkt te negatief.

Jorine: Ik heb nog een kort nieuwtje. Ik heb een overleg met onze BBV-er gehad. We wilden graag de nieuwe regels op de markt monitoren. Het is belangrijk dat die marktregels ook worden gehandhaafd en dat is nog nooit gebeurd. We gaan dat op een schoolse manier benaderen omdat de sfeer onder de marktondernemers eigenlijk vrij kinderlijk is. Er wordt weinig verantwoordelijkheid genomen en veel ge-jamaard. Er volgen drie waarschuwingen en daarna volgt de consequentie. Zo wordt de marktmeester ook een soort docent voor de klas, en niet meer alleen een aardige gastheer naar de ondernemers toe.

Verantwoording 2022 presentatie (Jan, Anne)

Jan: Deze verantwoording van 2022 staat verwoord in het document dat we hebben rondgestuurd, heeft iedereen dat gelezen? Hier sta ik achter, jullie hopelijk ook.

Secretariaat update (BBV-er- en ledenaantal, MaterialenHubs; Anne)

Anne: Aantal BBV-ers staat nu op 55 en het ledenaantal staat op 112. Het groeit nog steeds, maar er zijn nog een aantal buurten die geen BBV-er hebben.

Jan: 52% van de buurten heeft nu een BBV-er, en sommige buurten hebben er wel 2 of 3, vanwege de grootte bijvoorbeeld.

Anne: Ik werk aan een flyer voor het 'koffie in ruil voor vuil/afvalconcept'. Ik heb de laatste maanden veel nieuwe materialenhubs bij ondernemers geplaatst, maar ik hoor nog niet echt dat er veel bekendheid is voor het concept.

Bespreking jaarverslag 2023

Jan: Dit komt overeen met de verantwoording en die hebben we al genoemd.

Financieel jaarverslag/verantwoording (Jan bij afwezigheid Koos)

Jan: In 2022 zijn twee budgetten aan het VO toegekend. Allereerst in de vorm van een opdracht voor 50.000 min 1 euro, waarbij de Natuurkamer de budgethouder en penvoerder was. Hier is destijds voor gekozen omdat VO nog geen rechtsvorm was op dat moment. Op basis van het tienpuntenactieplan is een begroting gemaakt die destijds ook is voorgelegd aan alle betrokkenen van het VO. In december 2022 is dit budget afgerond en is het budget uitgegeven conform de goedgekeurde begroting en de afspraken van de offerte.

Medio 2022 konden we aanspraak maken op een tweede budget van eveneens 50.000 minus 1 euro. Er is toen gekozen om dit rechtstreeks via het VO te laten gaan, zonder tussenkomst van een budgethouder en een penvoerder en in de vorm van een subsidie. Dit betekende dat VO een rechtsvorm moest kiezen en een vereniging bleek het beste te passen. De registratie van VO als vereniging vond vlak voor de zomer plaats. Het bestuur bestaat uit mij, Anne en Koos. Het toekennen van het budget liep ernstige vertraging op en werd pas eind oktober 2022 op de rekening van het VO bijgeschreven. In 2022 hebben we ongeveer 23.000 euro uitgegeven van het budget, aan posten zoals opgenomen in de goedgekeurde begroting.

Het verschil tussen de balans op 1-1-2023 en de balans op 1-1-2022 is 0 euro. De winst- en verliesrekening en de besteding van het eerste budget zijn ter goedkeuring voorgelegd aan de leden van het VuilnisOproer. Bij deze. Als we het hier allemaal mee eens zijn, kunnen we de penningmeester decharge verlenen, ik laat het Koos direct even weten.

Nieuws Gemeente (Peter/Zinzi)

Peter: Vorige week vrijdag hebben we de derde leerbijeenkomst gehad met een aantal managers en beleidsvoorbereiders. Aantal goede doorbraken gehad, blij met de resultaten. Waaronder op de markt, wat vorig niet lukte, en nu wel.

Afgelopen maandag heb ik samen met Jan en Soumadi een leerbijeenkomst met Kees Dorst gehad. Conclusie was dat we flinke stappen hebben gezet bij o.a. de Buurtwerkplaats. We verbinden de verschillende lagen tussen managers, gemeente en de straat.

Ik heb volgende week een vervolgspraak met Nadia en Zinzi om scherp te maken waar we ons op focussen de komende anderhalf jaar, het laatste deel van de opdracht van Zinzi en mij.

Jan: Het model van verschillende lagen dat Kees Dorst uitlegde was heel interessant voor hoe wij te werk gaan. Sommige lagen botsen, en hij lichtte toe welke bewegingen nodig zijn om bepaalde wensen toch geslecht te krijgen. Zo moet je in de bovenste laag kenbaar maken waar je beneden (op straat) mee bezig bent. Daardoor gaan er signalen van boven naar beneden waardoor die lagen niet meer botsen.

Peter: Ik wilde graag nog aangeven Jorine, dat er voor ruim 50 directeurs van de week een tweedaagse bijeenkomst plaatsvond over wat er gaande is op bewonersgebied. Hier werden presentaties gegeven om die laag goed te informeren van alle acties. Ook Nadia raakte hier zeer enthousiast over, terwijl het van de winter ook echt wel een paar keer over de zwarte

kanten van de markt is gegaan. Er is oprechte interesse en commitment om op deze voet verder te gaan.

Jorine: Wij hebben dit precies zo aangepakt m.b.t. het plein. We hebben destijds een gesprek gehad met iemand uit de bovenste laag, dus die werkwijze ken ik. Maar het hangt ook heel erg af van welke directeur er zit. Niet iedereen heeft er zin in om met burgers in gesprek te gaan.

Peter: Er zit beweging in de stad, er zijn afspraken binnen de gemeenteraad om meer gebiedsgericht te gaan werken.

Willen we meer de opdrachtgeverschap kant opgaan?

Jan: Ik wil dit punt alleen benoemen, maar er niet heel diep op ingaan. Momenteel zijn we een verbidingsplatform, maar we zouden dus ook een opdrachtgever kunnen zijn. Denk aan een Kikkerplein waar mensen en geld voor nodig zijn. Zou zoiets vanuit VO geregeld kunnen/ moeten worden? Dit houdt ook in dat we bijv. een personeelsbeleid moeten hebben. Er gaan verschillende meningen hierover op. Jorine, heb jij hier ideeën over, aangezien je niet bij de vorige vergadering was waar dit voor het eerst ter sprake kwam?

Jorine: Ik vind dit heel lastig, ben er nog niet over uit.

Anne: We zouden dan wel een continue stroom van inkomsten moeten hebben. Ik kan bijvoorbeeld al best wel lang iemand erbij gebruiken, maar ik kan nog niemand aannemen omdat er nog geen budget is. Het is wel toegezegd, maar het is er nog niet. Dat maakt het lastig.

Peter: Zolang we onze eigen continuïteit in financiën nog niet strak geregeld hebben, moeten we er nog niet mee beginnen, vind ik. Eerst eigen inkomsten op een rij, en daarna pas aan de slag met opschalen naar meer medewerkers etc.

Wees Winkelwagentjes (Marion, Jan, BBV)

Jan: Dit is een punt van Marion, die niet aanwezig kon zijn.

Nico: Het is een groot probleem, ook voor de gemeente. Die winkelwagens worden gevandaliseerd en het draagt bij aan een degeneratie van de buurt als er veel rondslingeren. Mensen ergeren zich eraan. Dat moet consequent aangepakt worden, ook door de gemeente.

Jan: De gemeente doet niets, want er staat een naam op de wagentjes, dus het is geen afval maar eigendom van de winkelier. Dus die moeten er zorg voor dragen.

Peter: Ik vind het de moeite waard om juridisch uit te zoeken of de gemeente hier niet iets aan kan doen, qua aansprakelijk stellen of beboeten van afval bijvoorbeeld.

Afsluiting 1e halfjaar: 7 juli in Boothuis (16:00-18:00 uur) met muziek

Jan: Iedereen is hiervoor van harte uitgenodigd. We moeten wel even goed aangeven dat iedereen op eigen kosten drank bestelt. We geven wel een rondje als VO aan de BBV-ers. Er is muziek en ik heb een tafel voor twintig personen gereserveerd, want we vieren dan ook m'n dochters verjaardag. Aanschuiven mag!

Rondvraag

Anne: Wat zullen we doen met de Signal-groep? Hij wordt nog wel gebruikt, maar niet door iedereen en er zijn veel foutmeldingen.

Jan: Opheffen, het lijkt toch niet echt te werken zo.

Nico: Ik krijg niet alles van jou binnen van Signal.

Update: Signal wordt toch aangehouden, Anne gaat foutmeldingen uitzoeken.

Jan: Er lag een uitnodiging voor de eerste bijeenkomst over vertegenwoordiging van burgers in een buurtpanel. Ik kon niet vanwege de ALV, maar BBV-ers Annet en Jacqueline zijn er heen. Zij vertegenwoordigen ons als VO. Er komt nog een avond voor burgerberaad en dan mogen we nog een containeradoptant afvaardigen.

Ik wil nog iets vertellen over de SIG-meldingen (ik noem het altijd SIA-melding, maar dat blijkt niet goed te zijn). Je kunt namelijk ook via whatsapp afval melden. Het werkt geweldig; je naam is al bekend, men weet waar ze moeten zijn en er wordt snel en kundig gereageerd. Je krijgt echt een 1-op-1 gesprek. Het nummer is 06-44440655. Ik raad het iedereen aan. Ook winkelwagentjes meld ik er.

Jorine: Als BBV-er heb ik dat document met schone observaties over de markt gemaakt en naar een aantal mensen gestuurd, onder embargo. Ik wil niet dat het al breed verspreid wordt en dat ik in een politiek spelletje terechtkom. Mijn vraag is of dat opgevolgd wordt en of we dat als VO blijven monitoren. Ik wil ook graag dat we de blik van de bewoners zichtbaar houden. Het is een groot document. Het oorspronkelijke doel was gericht op het schoonste plein, maar ik wil dat alle maatregelen die daarbij horen, van kracht blijven zodat het een schoon plein blijft.

Jan: Dat lijkt mij ook verstandig. Het is wellicht slim om dat document tenminste te sturen naar de BBV-ers die rond plein 40/45 wonen, zoals op de Arondeusstraat.

Peter: Ik zou het op verzoek beschikbaar stellen.

Jan: Goed punt, wie geïnteresseerd is mag het inzien en er verder over meepraten.

Anne: Er was een oproep om 8 juni op de BLEND jaarmarkt in Geuzenveld te staan, heb dit ook uitgezet bij alle BBV-ers van Geuzenveld. Ik heb nog geen reacties gehad, dus als iemand hier interesse heeft, hoor ik dat graag.

Jan: Ik kan er in de ochtend even heen.

Anne: Nog 1 klein puntje: de beheerder van de buurtkamer De Drie Gansjes in de Meerwaldbuurt moet ermee stoppen, Jan, ken jij wellicht mensen uit die buurt die deze taak zouden willen overnemen? De buurtkamer is zo goed als leeg en er gebeurt weinig, en er is geen budget, dus het zal lastig worden.

Afsluiting (uiterlijk 21:00 uur)